
ANKETA MED DIJAKI VOZAČI

Hitreje, ceneje, kasneje!
Vsak dan se iz grosupeljske občine vozi

več tisoč ljudi v Ljubljano in v druge kraje.
Pri tem se največkrat odločijo za avtobuse
primestnega prometa. Najbolj številni upo-
rabniki avtobusov so nedvomno dijaki, štu-
dentje pa tudi osnovnošolci, ki še nimajo
svojega prevoza. Zato smo med njimi izbrali
nekaj »žrtev« in jih povprašali za njihovo
mnenje o avtobusih, voznem redu, ogreva-
ryu, sprevodnikih, točnosti avtobusov, ceni.
Nekateri so dodali tudi svoje mnenje o avto-
busni postaji.

Irena K., dijakinja: Vozni red mi je všeč,
saj avtobusi dokaj pogosto vozijo, pa tudi
več ali manj točni so. Ne bi pa imela nič proti
kakšnemu kasnejšemu nočnemu avtobusu.
Le škoda, da so določeni sprevodniki kar
naprej zateženi!

Simona Z., študentka: Res je, lahko bi bil
kak kasnejši avtobus. Tako ne bi bila stalno
v skrbeh, da bom morala pred koncem z gle-
dališke predstave. Točnost? Avtobusi so toč-
ni le dopoldne, v večernih urah imajo vedno
pogosteje pet minut zamude. Nekateri šofer-
ji so zelo neuvidevni, saj nočejo počakati
tjudi, ki tečejo na avtobus.

Roman V., študent: Pozimi šoferji ogreva-
jo le sprednji del avtobusa, tako da zadaj vsi
zrmzujerno. Novi avgobusi z lesenimi stoli
so obupni. Na ovinkih se moraš držati z obe-
ma rokama, če nočeš pristati zraven stola.
Dovolj daleč smo od Ljubljane, da se nam ne
bi bilo treba voziti v takih živinskih vagonih.
Vsi avtobusi so tudi grozno umazani, da
sploh ne omenim avtobusne postaje, ki je je
samo blato. Človek še kulturno do avtobusa
ne more priti. Mladina na avtobusih se sploh
ne zna obnašati. Pa še to: cena je previsoka.

Aleksandra I., dijakinja: Avtobus zamuja,
včasih zvečer in ob sobotah in nedaljah ne
vozi redno. Ob nedeljah bi lahko vozil vsake

pol ure, pa tudi mesečna vozovnica bi lahko
veljala. Lahko bi bil cenejši. Pripombo
imam tudi na voznike, ki pijejo.

Nina S., osnovnošolka: Hitreje bi morali
voziti, biti bolj poceni, zvečer bi morali voziti
pogosteje. Krasno bi bilo, če bi vozil avtobus
ponoči od dveh ali treh, vsaj v petek in so-
boto

Igor G., uslužbenec: Avtobusi so dokaj
poceni. Do pol desetih zvečer je dober vozni
red, kasneje pa bi moral odpeljati še kak
avtobus iz Ljubljane in Grosupljega. Recimo
ob dveh zjutraj. Sprevodniki itnajo prevelike
trebuhe in delajo gnečo med potniki. V sta-
rejših avtobusih piha skozi vrata; 95 odstot-
kov ljudi se ne zna obnašati, predvsem kadar
dežvge. Takrat imaš polne čevlje vode, ki
kaplja od sopotnikovega dežnika. Mine me
volja do življenja, ko vidim Ijudi v avbobusu!

Gregor S., dijak: Vse skupaj je ena kriza.
Jasmina S., dijakinja: V bistvu sploh ni-

mam pripomb. Postaja se mi zdi čisto v redu.
Tudi avtobusi z lesenimi sedeži me ne moti-
jo, saj vozijo hitreje kot navadni, zame pa je
najpomembnejše, da pridem čimprej do-
mov. Voz ĵo dovolj pogosto, pa tudi avtobu-
sa v nočnih urah ne Dogrešam.

Majda K., študentka: Tako malo uporab-
Ijam avtobus, da sploh nisem na tekočem.
Lahko bi vozili pogosteje.

Jure Č., dijak: Vozni red je cool. Točnost
ni cool. Avtobusi so preveč točni in se ne
morem zagovarjati, da sem zamudil šolo za-
radi njih. Eden izmed največjih problemov
mojega življer^a je, da ne vozgo ponoči. Vo-
zovnica ima isto ceno kot pivo v Beli Grivi,
vendar mislim, da to ni prav, saj ob pivu bolj
uživam kot med vožnjo z avtobusom. Leseni
sedeži me zelo motijo, saj se mi poleti nalepi-
jo hlače na njihovo gladko ploskev. A. K.


